

Senast sparad: 2024-05-06

## PROTOKOLL 2024-03

fört vid Stockholms Bilsportförbunds styrelsemöte den 9 april 2024, på Högsta.

<b>Förhinder:</b>	<b>Befattning/SGA</b>	<b>Närvarande</b>	<b>Befattning/SGA</b>
Arne Mårtensson (AMå),	FR, Tekniker	Tomas Koepke (TKo),	Ordf.
Mattias Östholm (MÖs),	KA	Jöran Pettersson (JPe),	V. ordf. + RY Kom. Ordf.
Micke Hahne (MHa),	RB	Håkan Kujahn (HKu),	Sekr + RY Kom.
		Janne Lönnmark (JLö),	Kassör + t.f. SGA RA
		Amanda Norman (ANo),	Ledamot + Ungdomskommitté.
		Karolina Hansen (KHa),	Adjungerad
		Per Lindqvist (PLi),	Bil-O
		Peter Sielck (PSi),	CK
		Ronnie Palmsäter (RPa),	DR
		Linnea Norman (LNo),	FR + RC/Backe
		Bosse Svensson (BSv),	RY Kommittén

### Innehåll

#### § 26 - § 37

§ 26	Mötets öppnande .....	2
§ 27	Dagordning.....	2
§ 28	Info från styrelsen till SGA.....	2
§ 29	SGA-rundan.....	2
§ 30	Protokollsjustering .....	3
§ 31	Ekonomi .....	3
§ 32	Inför SBF Förbundsmöte 2024-04-13--14 .....	4
§ 33	Distriktskonferens i höst .....	4
§ 34	Skrivelser.....	4
§ 35	Rapporter och övrigt.....	4
	a) Rapport från senaste "SBF Utvecklingsdialog" mötet.....	4
	b) Övrigt.....	4
§ 36	Nästa möte.....	5
§ 37	Mötets avslutande.....	5

## § 26 Mötets öppnande

Ordföranden hälsade alla välkomna till mötet, kl. 18:35.

Mötet avslutades med att styrelsen gick igenom övriga punkter på dagordningen.

Vi började mer en introduktion av närvarande för bl.a. Per (Bil-O) o Karolina (Adj).

## § 27 Dagordning

Den utskickade dagordningen godkändes.

## § 28 Info från styrelsen till SGA

TKo informerade om aktuella ärenden.

Diskussion om (SBF) ärenden ("skandaler") från senaste Utvecklingsdialogen.

## § 29 SGA-rundan

Med kallelsen till detta möte har en rapportmall skickats ut som ska besvaras av alla SGA. Rapporteras delvis vid arbetsmötet tidigare under dagen.

Vid mötet tar berörd upp avvikelser trender och försöker hålla informationer kort men tar upp sådant som kan vara intressant för övriga.

- Utbyte av idéer
- Problem i sin verksamhet
- Något som behöver "lyftas upp"

### Allmänt:

Hur ska vi nå fram till FS med att vi inte får svar på våra frågor?  
"Osämja" i klubbarna mellan utövarna, svårt att nå fram till SBF.

### Bil-O: Lämnat rapport (muntlig).

1:a mötet för SGA Bil-O. Välkommen Per!

Har inte hunnit bli varm i kläderna än.

Höga avgifter från länsstyrelsen i Stockholm, men det fungerar bättre i Uppland.

Inga tävlingar i distriktet än. Möte med klubbar om den nordiska deltävlingen.

Enkel bilsport, Teamsmöte med Utskottet (Fredriksson) och klubbarna.

### CK: Lämnat rapport (muntlig).

Pågår arbete med att "skapa" kartor för juniorer (samma som för seniorer men med begränsat maxvarvtal).

### DR: Lämnat rapport (muntlig).

En ny ordf. i utskottet har tillsatts.

Ett nytt upplägg för SM i DR har tagits fram, problem med att tävlingarna är placerade i norra Sverige.

Nya tekniska regler för en klass som bara finns i USA.

Problem med att vissa bilar är godkända av besiktningsman, men det är oklart vilka regler som gäller. (RPa visade bilder!)

**FR:** [LNo] *Lämnat rapport (muntlig).*

Hade möte med utskottet 27 mars diskuterade bl.a. ”50:kronan”.

Utskottet planerar att ha möten månadsvis . Nästa 8 maj.

Tävlingar på Botkyrka, Speed och Haninge under hösten.

Planerar att införa Juniormästare.

**Enkel:** *Vakant.*

**KA:** *Ingen rapport, Ej Nrv.*

**RA:** T.f. JLö.

Redogjorde från de tävlingar som planerats, fortsatt samarbete mellan 3 långloppsklubbar.

Märkesklubbar kör/planerar för fullt.

Inte riktigt nöjd med utskottet.

**RB:** *Ingen rapport, Ej Nrv.*

**RC:** [LNo] *Ingen rapport (muntlig).*

[PSi] lämnade lite information. PSi kollar med Lars Rosendal (Gotland) om han är intresserad att även bevaka RC för StBF.

**RY:** *Lämnat rapport.*

Teams med RU den 20 mars.

Förarmöte/Prisutdelning för DM 2023/Middag den 23 mars på Högsta.

Bestämde återstående DM-deltävlingar i höst.

Specialpriset utdelades till Björn Gustafsson för sitt uppoffrande engagemang med att stötta sonen Kalle i sina rallysatsningar.

Middagen, ca 60 personer, intogs efter prisutdelningen tillagd av ”Rallyiconen” Arne Bäckström.

DM säsongen börjar med Flen den 18 maj.

**SÄK:** JPe påminner om att alla incidentrapporter skickas till honom.

**Miljö:** -

**Ungdom:** -

**Web:** Hemsidan se: <http://www.stockholmsbf.org>

## § 30 **Protokollsjustering**

Protokoll 2024 nr 02 genomlästes, och lades till handlingarna.

## § 31 **Ekonomi**

Kassören redogjorde för siffrorna i Balans- och Resultatrapporterna.

Det har inte varit några oväntade aktiviteter så här långt på perioden.

Vi följer förväntad budget.

SDF stödet för 2024 bestämt till 30.000kr, preliminärt samma summa för 2025.

## § 32 Inför SBF Förbundsmöte 2024-04-13--14

Anmälda ombud Amanda/Linnéa?

Tyvär kan varken Amanda eller Linnéa.

TKo frågar MÖs (SGA Karting). //Efter mötet: OK med MÖs,

HKu skickar handlingar och meddelar SBF/Kontoret)//

Transport, var och en.

Genomgång handlingar: Valb. förslag till FS mm.

Genomgång SBF FS Kommentarer till Propositionerna + Motionerna:

Vi har inte ändrat vår uppfattning.

TKo informerade om att ett SDF Möte planeras till kl. 10:00 på lördagen, alla ombud kallas.

## § 33 Distriktskonferens i höst

(Ref. Bordlagt 2024-02 §23b)

Förslag på Agenda: Juridik, Ungdomssatsning, Bidrag (LOK!)

Diskuterades tänkbart program:

”Motorsportens dag” på Högsta med alla sportgrenar? Juni/Aug (slutet)! Lördag! **10 aug.**

**Beslutades** → Arbetsgrupp: CK (PSi), Bil-O (PLi) FR (LNo/ANo), DR (RPa), RY (JPe).

HKu har skickat underlag med bl.a. E-postadresser till klubbarna till arbetsgruppen.

## § 34 Skrivelser

Inga skrivelser under perioden.

## § 35 Rapporter och övrigt

Allmänt: RF: Föreningsbrev Mars; RF-SISU: -; SBF: -.

### a) Rapport från senaste ”SBF Utvecklingsdialog” mötet

**2 april**, Nrv.: TKo, JPe, HKu: SBF ordf. redovisade från 5 ”skandaler”.

Nästa möte: **4 juni**.

**19 mars**: SDF Ordförandekonferens. TKo rapporterade från mötet.

Nästa den 13 april på Förbundsmötet.

RF-SISU. SDF-info: Kommande **25 april**.

### b) Övrigt

-



# Stockholms Bilsportförbund



§ 36 **Nästa möte**  
(#04), 14 maj, Plats: Hos TKo i Saltsjö-Boo

§ 37 **Mötets avslutande**  
Mötet med SGA avslutades kl. 20:45.  
Styrelsen fortsatte sedan med återstående frågor.  
Mötesordföranden tackade samtliga för att de kommit till kvällens möte och avslutade därefter mötet kl. 21:40.

Vid protokollet

Håkan Kujahn  
Sekreterare - Stockholms BF

Tomas Koepke  
Ordförande – Stockholms BF

---

## Stockholms BF

Box 91  
123 22 FARSTA  
Hemsida: <http://www.stockholmsbf.org>

Org.nr: 802011-1970  
BankGiro: 426-1236